
Protokołu  
 z IX zwyczajnej sesji Rady Gminy w Liniewie 

                odbytej w dniu 13 lipca 2007 r. w godz. od 1300 do 1415 
                        w sali GOKSiR w Liniewie przy ul. Dworcowej 3. 
 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych Przewodniczący Rady Gminy               
p. Ludwik Szparkowski stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ                  
w sesji uczestniczy 15 radnych.   
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu). 
 
Ad.2 
Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Wójt – proszę o wprowadzenie do porządku obrad następującej uchwały                 
w sprawie: 
1) ustalenia zasad wynagradzania pracowników samorządowych zatrudnionych 
w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Liniewie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za wprowadzeniem 
zmian do porządku obrad? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli proponowane uchwały do porządku 
obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za przyjęciem porządku 
obrad sesji? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli porządek obrad, który brzmi 
następująco: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i wnioski radnych.  
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości 
jednego punktu, stanowiących składniki wynagrodzenia zasadniczego 
pracowników jednostek działających w sferze oświaty, nie będących 
nauczycielami, 



b) dzierŜawy nieruchomości gminnych bez obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy,  

c) ustalenia zasad wynagradzania pracowników samorządowych 
zatrudnionych w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Liniewie 

7. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
8. Wolne głosy i wnioski.  
9. Zakończenie sesji. 
 
Ad.3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szpakowski zapytał radnych kto jest                          
za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 
Ad.4 
Wójt Gminy Mirosław Warczak omówił sprawozdanie z podjętych działań                
w okresie międzysesyjnym. 
(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Ad.5 
 
Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Ludwik Szparkowski - co z projektem ul. Tysiąclecia i Pstronga i Gruszki?               
Co się dzieje z utwardzeniem tej ulicy, moŜe Wójt tamtędy by się kilka razy 
przejechał i zobaczył w jak strasznym stanie jest ta ulica. 
- Spęd – kto z ramienia gminy sprawuje nad nim nadzór? Kto zbiera 

pieniądze? Jakie są z niego wpływy? 
- padły plany budowy chodników w gminie Liniewo, dlaczego są stawiane 

nowe przystanki, budowane zatoczki a nie jest robione to co było 
planowane? Co Wójt zamierza realizować? 

 
Ryszard Kruszyński – podziękował za plac zabaw na Liniewskich Górach. 
- czy planuje Wójt zatrudnić sprzątaczkę w szkole w Liniewie? 
- Ulica Jeziorna od krzyŜówki stoi nowy dom nie mogą tam dojechać. 
 
 
 
 
 
 



Ad.6 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
  
- ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego 

punktu, stanowiących składniki wynagrodzenia zasadniczego pracowników 
jednostek działających w sferze oświaty, nie będących nauczycielami, 

 
Wójt –  chciałbym zgłosić zmiany do uchwały. Proszę w § 2 zmienić kwotę                  
z 6 zł na 5 zł. Cała tabela się zmienia, proszę o przyjęcie nowego załącznika. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za przyjęciem 
wprowadzonych poprawek do uchwały? 
 
Radni 13 głosami „za” przy 2 głosach ”wstrzymujących się” przyjęli 
wprowadzone poprawki do uchwały. 
 
Vice przewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za przyjęciem uchwały? 
 
Radni 13 głosami „za” przy 2 głosach ”wstrzymujących się” przyjęli 
 Uchwałę Nr IX/43/2007 w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia 
zasadniczego oraz wartości jednego punktu, stanowiących składniki 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników jednostek działających w sferze 
oświaty, nie będących nauczycielami. 
 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
- dzierŜawy nieruchomości gminnych bez obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy 
 
Vice przewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za przyjęciem uchwały? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli 

Uchwałę Nr IX/44/2007 w sprawie dzierŜawy nieruchomości gminnych 
bez obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy. 
 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 



- ustalenia zasad wynagradzania pracowników samorządowych 
zatrudnionych w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Liniewie 

 
Vice przewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za przyjęciem uchwały? 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli 

Uchwałę Nr IX/44/2007 w sprawie ustalenia zasad wynagradzania 
pracowników samorządowych zatrudnionych w Gminnym Ośrodku Pomocy 
Społecznej w Liniewie. 
 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 

Ad.7 
Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
 
Wójt  – projekt – to było kpiące z Pana strony, według mnie, tak myślę, Ŝe 
między nami ma być współpraca. Przetarg upadł, nie stać nas teraz na ten plan. 
Wiem , Ŝe jest tam straszna droga, są sygnały, ale trzeba podejść do tego 
racjonalnie. Będę czynił starania by to odwodnić, będę szukał środków by to 
naprawić. 
- Spęd – nadzór nad Spędem na Referat Rolnictwa na spółkę z Referatem 

Komunalnym. Ile wpłynęło pieniędzy? Nie wiem ale mogę to ustalić                              
i powiedzieć po przerwie.  

- Plany remontowe chodnika i zatoczki – w budŜecie są pewne środki, które 
mogą wpłynąć na estetyzację gminy. Na początek chcemy zrobić zatoczkę w 
Wysinie....... 

- Zatrudnienie sprzątaczki jest to w kompetencjach Dyrektora Szkoły,                   
on to rozstrzyga czy jest potrzebna czy nie. 

- Ul. Jeziorna – wyślemy tam kogoś z referatu aby sprawdził. 
 
Ludwik Szparkowski – chodzi mi o projekt techniczny – czy to chodzi                          
o kompleksowe sprawy? MoŜe moŜna zrobić część tej ulicy. 
 
 
 
 
 
 
 
 



Ad.8 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Ewa Filipska –  
 
Tadeusz Kotas podziękował za jednogłośne podjęcie uchwały w sprawie 
dzierŜawy nieruchomości gminnych bez obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy. 
 
Zdzisław Bela – co z wyjazdem koło sklepu? Czekam na to od 2 miesięcy. 
 
Krzysztof Michnowski  – zgłaszałem to jeszcze raz, z tego powodu postawili 
ten znak. 
 
Wiesław Szarmach – nie zapomnijcie Ŝe my teŜ głosowaliśmy nad uchwałą.  
Nie zapomnijcie, Ŝe są teŜ inne wsie nie tylko Liniewo. 
 
Krzysztof Michnowski -  ja myślę o wszystkich miejscowościach, swoją 
agresję nic Pan nie zwojuje. 
 

Ludwik Szparkowski – był robiony chodnik w Wysinie, był przedłuŜany, 
proszę tego nie wytykać. 
 
Benedykt Knitter – proponowałbym objechać te wszystkie drogi                                   
i je sprawdzić. 
 
Tadeusz Borkowski – kanalizacja w Orlu proszę o urządzenie do przepychania. 
Dwie zostały naprawione, powstaje zator i zatrzymuje wszystko. 
- kosze – przy przystanku i przy kąpielisku przydałyby się aby jakieś postawić.  
- Przystanek – trzeba postawić 
 
Jerzy Czapiewski – PKP wszystko rozjeŜdŜone 
 
Ryszard Kruszyński – proszę aby zgłosić się do kolei aby posprzątali. 
 
Wójt  – drogi – zdaję sobie sprawę, Ŝe są złe drogi, wszystkie są w podobnym 
stanie. Robimy wszystko by był przejazd. Zobowiązuję się zorganizować objazd 
dróg we wszystkich wioskach. 
- przystanek w Orlu – jest to świeŜa sprawa musimy porozmawiać z PKS 
 
 
 
 



Krystian Breski – firma TIM był przedstawiciel, dziś były rozmowy dostaliśmy 
tłuczeń, wyrównają tą drogę Iłownica-Głodowo. 
 
Wójt –  musimy się za nich zabrać, musimy ich tu zaprosić, porozmawiać                      
i negocjować. 
 
Zbigniew Rekowski – świetlica w Orlu stoi pusta, tam nic się nie dzieje dzieci 
chodzą i się nudzą nie maja co robić. 
 

Ad.9 
Po omówieniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 14.15 
 
 
  Protokołowała 
 
Anna Turzyńska 
 

 


